
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIX/2009
Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H

odbytej w dniu  27 listopada 2009r  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Kozienicach

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, Posła RP 
Pana Czesława Czechyrę, zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, 
oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 19  osób, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania 
uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 
protokołu.
    Przed realizacją porządku obrad zabrał głos Poseł RP Pan Czesław Czechyra.
Zwrócił uwagę na trzy elementy, które udało się zaplanować  m.in.:
- budowę infrastruktury drogowej, tak że powstanie 1000 km dróg ekspresowych 
 i autostrad  -  to są już umowy podpisane.
- umieszczenie  na tablicy informacyjnej w Potyczy  „kierunek Kozienice”( był kierunek 
tylko na Warkę i Sandomierz).
- W przyszłym roku rozpocznie się przebudowa drogi nr 79 na odcinku Ryczywół-Kozienice.
- Euro 2012 – powstanie kilka tysięcy kompleksów boisk ORLIK 2012 
( powstało 2  w Kozienicach).
- Pomoc w poprawie struktury dróg powiatowych, gminnych, lokalnych tzw. „Schetynówki” 

Wyraził niezadowolenie, że nie udało się naprawić funkcjonowania służby zdrowia.

  W dyskusji głos zabrali:
Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała :
- Czy Pan Poseł ma informację na temat dalszych losów Elektrowni Kozienice?
- Czy wiadomo Panu Posłowi, że na bazie Elektrowni „Kozienice”  ma powstać blok 
atomowy ? ( Radna posiada  informacje  z mediów ).

  W odpowiedzi na powyższe  Poseł Pan Czesław Czechyra poinformował iż;
 
   Prywatyzacja Elektrowni – nic konkretnego się nie wydarzyło, inwestor się wycofał.
Są  rozważane możliwości – prywatyzacja przez giełdę.
Sytuacja gospodarcza w kraju, na giełdzie na dzień dzisiejszy nie jest jeszcze 
ustabilizowana, żeby ten proces przeprowadzić.
Ponownie się rozmawia o inwestorze strategicznym. 
Obiecał, że jeżeli będzie wiedział coś ważnego, konkretnego na pewno podzieli się z tym 
tematem na Sesji Rady Miejskiej.

Dot. powstania bloku atomowego – Pan Poseł poinformował, że blok atomowy w niedługiej  
perspektywie czasowej gdzieś w Polsce powstanie, natomiast nikt nie powiedział, że ma 
powstać w Kozienicach. Na dzień dzisiejszy rozmawia się o różnej lokalizacji, mówi się o 
tym, że w Kozienicach są możliwości, ponieważ  są różne linie przesyłowe i dlatego też nie 
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byłoby większych trudności z wpięciem tego bloku w sieć krajowej dystrybucji energii  
elektrycznej -  to są elementy „za”. Dodał, iż nie do nas należą decyzje, mówi się o 
lokalnych władzach, strukturach nawet władzach wojewódzkich, żeby podjąć taką decyzję,  
czy „lobbować”. Na dzień dzisiejszy nie ma konkretów w tej sprawie, mówi się o wielu 
lokalizacjach w Polsce. „Jest mało prawdopodobne, żeby w Kozienicach powstał blok 
energetyczny”.

Radny Pan Edward Pułkowski zapytał:
Czy Pan Poseł będzie ubiegać się, aby nasz szpital w jakimś procencie został  oddłużony,
żeby pracownicy mogli spokojnie pracować, żeby nie było zwolnień?
- Czy w budżecie Państwa  na pewno są zabezpieczone środki na modernizację drogi nr 79?

W odpowiedzi na powyższe Pan Poseł poinformował, iż w tej chwili nie ma żadnych 
ustawowych możliwości oddłużenia publicznych placówek służby zdrowia. Takie możliwości 
były w zeszłym roku, ale zostały wykorzystane. Jest to pomoc dla publicznych placówek 
służby zdrowia. Nasz szpital otrzymał 1 mln 50 tys zł.  Szpital w Kozienicach jest dobrym 
szpitalem, ale nie wyjątkowym i jest traktowany na równi z innymi.
Przeprowadzał rozmowy z dyrektorem SPZZOZ, informując o możliwościach pozyskiwania 
środków zewnętrznych, czynił starania aby te pieniądze pozyskać. Drugą sprawą jest  
gospodarowanie szpitalem, gdzie są określone  warunki kontraktowania świadczeń 
zdrowotnych.

Radny Pan Włodzimierz Kowalski odniósł się do stwierdzenia, które padło z ust Pana Posła,
że 2,3 lata nikt nie wierzył że dojdzie do realizacji drogi Ryczywół – Kozienice.
Radny zwrócił uwagę, że samorząd Kozienice wierzył w realizację tej inwestycji,  
przekazywał środki finansowe w poprzedniej kadencji na projekt techniczny tej drogi. Od 
wielu lat było duże zainteresowanie tą drogą. Gmina wspierała tą inwestycję, aby 
doprowadzić jak najszybciej do realizacji tej inwestycji. 

 Pan Poseł zwrócił uwagę , że  w tym kontekście  mówił o EURO 2012, a nie o realizacji  
drogi Nr 79.

  Radny Pan Krzysztof Pawlik  zwrócił uwagę na potrzebę realizacji przebudowy drogi  
krajowej nr 48, drogi wojew. Kozienice – Radom ( duża wypadkowość ). Czy władze 
centralne znają ten problem?,
Czy Pan Poseł czyni starania w tej sprawie?

Poseł Pan Czesław Czechyra zwrócił uwagę, aby w pierwszej kolejności pilotować realizację  
drogi nr 79, a w następnym etapie drogę wojewódzką, która jest w gestii województwa 
mazowieckiego. Na dzień dzisiejszy nie posiada bliższych informacji na ten temat.

Radna Pani Alicja Kordula zapytała:
- Jakie priorytety Pan Poseł zastosował na rzecz działania naszej Gminy?

Pan Poseł zauważył, że Gmina Kozienice bardzo angażuje się w projekty, które dotyczą 
inwestycji wykraczających poza Gminę czyli współfinansowanie remontu dróg krajowych 
czy wojewódzkich. 
Priorytety: ochrona zdrowia i infrastruktura drogowa.
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 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przypomniał, że od wielu lat  
zabiegamy o tablicę informacyjną nazwy Kozienice (kierunek Kozienice ) na trasach 
Dęblin, Puławy, Pionki.
Przewodniczący Rady prosił o pomoc Pana Posła, aby w tej sprawie poczynił starania w tej  
sprawie. 

Pan Poseł zwrócił uwagę, że jeżeli jest problem, należy napisać pismo, czy zatelefonować do 
niego, ponieważ nie jest w stanie wszystkich drobnych problemów wychwycić, które 
utrudniają życie mieszkańców.

Burmistrz Gminy dodał, że informacje  na temat zainteresowania przetargiem, 
ewentualnego rozstrzygnięcia na realizację drogi nr 79   przekaże na kolejnej sesji Rady 
Miejskiej.      
 
   Po czym przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
  
  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przekazał wniosek z narady korekcyjnej, aby 
zdjąć z  porządku Sesji  projekt uchwały o nr roboczym 4 w sprawie utworzenia Związku 
Międzygminnego.
Za przyjęciem wniosku głosowało – 15 Radnych,
Głosów przeciwnych –0,
Głosów wstrzymujących się – 4.
Wniosek został uwzględniony.

 
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 
dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:

Proponowany  porządek   S e s j i : 

1.  Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
3. Interpelacje i zapytania Radnych.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

4.1.  zmian w budżecie Gminy Kozienice na 2009r.
4.2.  uchwalenia podatku rolnego od 2010r.
4.3. uchwalenia podatków od środków transportowych od 2010r.
4.4. wyrażenia zgody na realizację projektu” Młodzi- żądni inspiracji do tworzenia”
      w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.
 4.5. zarządzenia konsultacji z mieszkańcami wsi Wólka Tyrzyńska B.
4.6.uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych.
4.7. uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowo 

-Kanalizacyjnych na lata 2010-2013.
4.8. zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków na 2010r.
4.9. dopłat do taryfowych grup odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia 
 w wodę i zbiorowego odbioru ścieków.

5.   Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2008r.
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6. Informacja Komisji Rewizyjnej  o wynikach  kontroli w Żłobku Miejskim w 
Kozienicach. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
8. Wolne wnioski i informacje.
9. Zamknięcie obrad.

Aktualnie, w sesji  uczestniczy20 Radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad?

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji. 

      Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 
20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.      

Ad. 2.
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

Protokoł Nr XXXVIII/2009 z dnia  29 października.  2009 został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad. 3.

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała:
-  O najnowsze fakty, monitorowanie  w sprawie epidemii grypy i przypadków wirusa 
świńskiej grypy A/H1N1 na naszym terenie. 
- Jak będzie wykorzystane boisko „ORLIK 2012” przy PG Nr 1 w Kozienicach?
- Z jakiego okresu są realizowane podania o wymianę okien i jakie są potrzeby w tym 
zakresie?

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał:
- Dlaczego nie został wykonany remont drogi na Osiedlu Borki zgodnie z pismem 
mieszkańców z dnia 10.12.2008r. 
- Na jakim etapie są przygotowania rewitalizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą 
„renowacja zabytkowej oficyny pałacowej” ?
- Czy jest możliwe zorganizowanie spotkania  z GDDKiA, Policji na temat organizacji  
ruchu  w sprawie niebezpiecznych miejsc na drodze krajowej nr 48 w m. Janików?

Radny Pan Mariusz Ptaszek zapytał:
- Na jakim etapie jest realizacja remontów dróg gruntowych w sołectwie Aleksandrówka?

Radna Pani Renata Wołos zapytała:
-Czy organizacje pozarządowe mogą liczyć na dofinansowanie w ramach PROW
 „Małe projekty”?
- Jak wyglądają przygotowania do otwarcia sztucznego lodowiska w sezonie zimowym?   
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- W sprawie zasad korzystania ze środków budżetu gminy przez organizacje pożytku 
publicznego na uzupełnienie wymaganego wkładu własnego przy składaniu wniosków.

- Czy z ofert Muzeum Regionalnego w Kozienicach korzystają dzieci i młodzież szkolna ?

Radny Pan Marek Buczkowski zapytał:
- Jak postępują prace w celu pozyskania środków na dalsze inwestycje w ramach lokalnego 

Programu Rewitalizacji m.in. na odnowienie elewacji pałacu?
- Co z instalacjami wodno-kanalizacyjnymi w mieście – ul. Radomska-Świerczewskiego 
z uwagi na planowane przebudowy dróg krajowych.
- Czy budynki w technologii drewnianej na ORLIKU wykonane są zamiennie w stosunku 
do projektu? 

 
Radna Pani Alicja Kordula zapytała:
- Czy jest możliwe wykonanie oświetlenia ulicznego przy ulicy Chartowej w ramach 
planowanej inwestycji związanej z budową sieci wod-kan?

 Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał:
Na jakim etapie jest realizacja wniosku z dnia 23.06.2009r., który złożył  na ręce 
Burmistrza Gminy dotyczącego wycięcia drzew przy ulicy Nowy Świat ?
- Czy planowane jest podjęcie działań w 2009 roku w zakresie budowy miejsc parkingowych 
przy ulicy Armii Ludowej na wysokości PSP Nr 1.

Radny Pan Zenon Ośka zapytał – czy są zmiany w projekcie przebudowy drogi nr 79 
w stosunku do pierwotnego zakresu w obrębie Ryczywołu? 
 
Radny Pan Edward Pułkowski zapytał  w sprawie biogazowni – czy coś wiadomo o postępie  
tych prac?

  Ad. 4. 
   Zanim Burmistrz Gminy przystąpił do przedstawiania projektów uchwał – Skarbnik 
Gminy omówiła 4 poprawki do projektu uchwały o nr roboczym 1 ( które wpłynęły między 
czasie )-  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kozienice  a dot.:

1/  Wniosek M-G Ośrodka Pomocy Społecznej – na  podniesienie planu wydatków o kwotę 
20 tys. zł.
Kwota ta ma być przeznaczona na zakup usług od innych jednostek samorządu 
terytorialnego, a konkretnie z przeznaczeniem na  opłatę pobytu w Domu Pomocy 
Społecznej pensjonariuszy Gminy Kozienice.

2/ Wniosek  Warsztatów Terapii Zajęciowej  - na  podniesienie planu dotacji  o kwotę 
10 tyś zł. z przeznaczeniem na utworzenie nowej pracowni dla osób, które uczęszczają na 
te warsztaty. 
     
3/ Przeniesienie środków z zadania na zadania tj. zakup programów komputerowych na 
zadanie „ zakup urządzeń kserograficznych i komputerowych” ( wniosek własny)

4/ Wniosek dot. zadań zleconych, prośba o podniesienie wydatków w & 4430 o kwotę 
27.553zł , aby w 100% zrealizować wnioski złożone przez rolników.  
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W/w wnioski zostały przyjęte bez uwag – jednogłośnie.
Głosowanie odbyło się oddzielnie nad każdym z wymienionych powyżej wniosków.
W czasie głosowania obecnych było – 20 Radnych.  
    
 Następnie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka  przystąpił do przedstawiania kolejno 
następujące projekty uchwał :

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009r.
 Projekt uchwały z uwzględnieniem powyższej, przyjętych  poprawek został przyjęty przy 
dwóch głosach wstrzymujących się. W czasie głosowania obecnych – 20 Radnych.
Uchwała Nr XXXIX/ 450/2009 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wysokości podatku rolnego 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XXXIX/451/2009 w załączeniu do protokołu.
       
    - w sprawie określenia wysokości stawek podatków od środków transportowych 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19  Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XXXIX/452/2009 w załączeniu do protokołu. 

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu: „ Młodzi – żądni inspiracji do 
utworzenia ” nr wniosku : KL/05134/09/7.2.1. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXIX/453/2009 w załączeniu do protokołu.

 
- w sprawie zarządzenia konsultacji z mieszkańcami wsi Wólka Tyrzyńska B, celem 
ustalenia urzędowej nazwy miejscowości

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 
przy jednym głosie wstrzymującym się. 
Jeden Radny będący na sali obrad nie wziął udziału w głosowaniu.
Uchwała Nr  XXXIX/454/2009 w załączeniu do protokołu.

Przed podjęciem kolejnej uchwały Kierownik Ośrodka Profilaktyki Uzależnień Pan 
Krzysztof Karczmarski przedstawił Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za okres od 01.01.-31.10.2009r.
Informacja była przedmiotem analizy na posiedzeniach Komisji branżowych Rady.
Radni uwag nie zgłosili. 
Sprawozdanie stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Po czym kolejny projekt uchwały: 

- w sprawie uchwalenia miejscowego Gminnego Programu Profilaktyki i  
Rozwiązywania Problemów alkoholowych

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr  XXXIX/455/2009 w załączeniu do protokołu.
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- w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń
Wodociągowo-Kanalizacyjnych na lata 2010-2013 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18  Radnych został przyjęty 
przy jednym głosie wstrzymującym się.
Uchwała Nr XXXIX/456/2009 w załączeniu do protokołu.
 

- w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 Radnych, głosów przeciwnych – 1, głosów 
wstrzymujących się – 3.
Uchwała Nr XXXIX/457/2009 w załączeniu do protokołu.

- o dopłacie dla taryfowych grup odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odbioru ścieków

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 18 Radnych, głosów przeciwnych – 0, głosów 
wstrzymujących się – 2.
Uchwała Nr XXXIX/459/2009 w załączeniu do protokołu.

Ad. 5. 

      Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych:  Radnych Rady Miejskiej,  
Burmistrza, zastępców Burmistrza, sekretarza, skarbnika Gminy oraz  kierowników 
jednostek organizacyjnych, członków organów zarządzających gminnymi osobami 
prawnymi  za rok 2008 przedstawili:

1/ Przewodniczący Rady Miejskiej w Kozienicach,
2/ Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka.

Informacje w załączeniu do protokołu.  

Ad. 6.

 Informację o wynikach kontroli w Żłobku Miejskim w Kozienicach przedstawił  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Włodzimierz Kowalski.
 Radni informację  otrzymali na piśmie. 
Informacja była szczegółowo analizowana na posiedzeniach Komisji.
Do przedstawionej informacji uwag nie wniesiono.
  
Ad. 7.

  W kolejnym punkcie zostały udzielone  odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

      Z-ca Burmistrza ds. Technicznych Pani Małgorzata Bebelska ustosunkowała się do 
kwestii związanej z wirusem  grypy sezonowej oraz wirusem świńskiej grypy A/H1N1  - 
informując m.in.: 
Na bieżąco jest monitorowana w mediach informacja o sytuacji zdrowotnej w Kozienicach.  
Na bieżąco są w kontakcie zarówno z naszymi jednostkami świadczącymi usługi zdrowotne 
jak i ze Stacją Sanitarno-Epidemiologiczną. Z bieżących informacji wynika, że  występuje 
wzrost zachorowań na grypę sezonową w stosunku do poprzedniego miesiąca, mamy do 
czynienia z pewnymi zmianami, jeśli idzie o ilość zachorowań w tym sezonie. Zdaniem

7



Lekarzy i Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej mamy do czynienia z przesunięciem 
czasowym, naturalnym występowania grypy.   
Na naszym terenie żadnego przypadku grypy A/H1N1 - nie odnotowano.
Na bieżąco również monitoruje się  absencję w szkołach i przedszkolach.  Wydział Edukacji  
co tydzień  robi zestawienia zbiorcze w tej sprawie.

      Po czym  odpowiedzi kolejno -  udzielał Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka:

Dot. zasad funkcjonowania boiska ORLIK – boisko w ramach programu „ORLIK 2012”
będzie wykorzystywane przez szkołę w czasie zajęć wychowania fizycznego oraz zajęć SKS. 
Dodatkowo będzie zatrudniony animator sportu, który będzie organizował zajęcia sportowe 
na boisku w dni powszednie po południu oraz w soboty i w czasie wakacji. Godziny 
funkcjonowania boiska będą dostosowane do pory roku oraz potrzeb korzystających 
z obiektów sportowych.
Środki finansowe na ten cel zaplanowano w planie finansowym szkoły na rok 2010.        

Dot. wymiany okien oraz potrzeb w tym zakresie – podania o wymianę stolarki okiennej 
realizowane są z okresu 03.02.1999r. do 06.05.2005r . Dotyczy to podań 33 najemców 
( tj. 106 okien i drzwi balkonowych)
Do realizacji pozostanie jeszcze 77 podań najemców złożonych po terminie 06 maja 2005r.
(tj. ok. 300 okien i drzwi balkonowych). Kwalifikacja podań o wymianę stolarki okiennej
 w lokalach mieszkalnych stanowiących własność gminy uwzględnia przede wszystkim stan 
techniczny okien, termin złożenia podania, regularność opłacania czynszu.
Remont lokali mieszkalnych nie polega wyłącznie na wymianie okien lecz bywa 
wykonywany w znacznie szerszym zakresie. Wymiany okien nie można traktować jako 
priorytetu, gdyż istotą prowadzonych remontów jest zabezpieczenie, odtworzenie takiego 
stanu lokali  mieszkalnych, aby były przydatne do użytku.   

Dot. remontu drogi na Osiedlu Borki – w ramach bieżącego utrzymania dróg w okresie 
wiosennym bieżącego roku zostały wykonane również drogi. Mieszkańcy wnioskowali
 o wykonanie remontu całego odcinka poprzez wysypanie szlaki, co w ocenie zarządcy nie 
było konieczne. W ramach realizowanych obecnie remontów zostanie wykonana bieżąca 
naprawa poprzez jej ponowne równanie.   
Dot. przygotowań rewitalizacji oficyny – wniosek o dofinansowanie zadania inwestycyjnego 
„ Renowacja zabytkowej oficyny, budynku wieży zbiornika fontanny w Zespole Pałacowo-
Parkowym w Kozienicach” został złożony w terminie ogłoszenia naboru tj. w dniu 
21.05.2009r. w ramach Priorytetu VI, Działania 6.2 Turystyka RPO WM na lata 2007-
2013.
W dniu 05.08.2009r. otrzymaliśmy informację w sprawie pozytywnej ocenie formalnej 
i przekazaniu wniosku do kolejnego etapu oceny tj. oceny merytorycznej. 

Dot. zorganizowania spotkania w sprawie niebezpiecznych miejsc na drodze krajowej nr 48 
w m. Janików – droga jest w zarządzie GDDKiA w Warszawie.  Zostanie skierowany 
wniosek ( do wiadomości Radnego) - do zarządcy drogi o zorganizowanie spotkania przy 
udziale władz lokalnych i Policji, informując że w ostatnim czasie na tym odcinku drogi  
krajowej, w rejonie stawów doszło do kolejnego śmiertelnego wypadku. Mając na uwadze 
bezpieczeństwo mieszkańców Gminy oraz użytkowników drogi należy dokonać analizy 
i ewentualnej korekty w organizacji ruchu na tym odcinku drogi.
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Dot. remontów dróg gruntowych w m. Aleksandrówka – w ramach trwających remontów 
dróg gruntowych  na początku tego tygodnia wykonano wstępne równanie dróg 
nieutwardzonych w sołectwie Aleksandrówka. W dniu dzisiejszym na zlecenie Urzędu 
wykonywane są dalsze prace remontowe. Realizacja oraz harmonogram prac zależy w dużej 
mierze od warunków atmosferycznych. Odpowiedź dotycząca wykonanych remontów 
zostanie udzielona na piśmie po ich wykonaniu. 

Dot. dofinansowania w ramach PROW „Małe projekty” – Gmina może udzielać  
dofinansowania na rzecz organizacji pozarządowych na podstawie obowiązującego prawa. 
Jeżeli zostanie złożony wniosek będzie on rozpatrywany zgodnie z obowiązującymi 
przepisami.         

Dot. przygotowań do otwarcia sztucznego lodowiska – Informacje w tej sprawie przekazał 
Dyrektor KCKRiS Pan Marcin Zmitrowicz :
 Przygotowania do otwarcia lodowiska są już zakończone. Otwarcie lodowiska było 
planowane  na koniec listopada br., jednak ze względu na pogodę nie jest to możliwe.
Lodowisko skutecznie funkcjonuje przy temperaturze powietrza  poniżej 6 -7 stopnia C
i dogodnych warunkach atmosferycznych ( brak deszczu i silnego nasłonecznienia ) 
Jeśli warunki atmosferyczne na to pozwolą uroczyste otwarcie odbędzie się 6 grudnia br.

Dot. korzystania ze środków budżetu Gminy przez organizacje pożytku publicznego na 
uzupełnienie wymaganego wkładu własnego przy składaniu wniosków – zasady korzystania 
ze środków budżetu przez organizacje pożytku publicznego określone są w Programie 
współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2009 przyjętego uchwałą 
nr XXV/329/2008 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 30 października 2008r. . W uchwale 
tej określone są różne formy pomocy przez Gminę podmiotom prowadzącym działalność 
pożytku publicznego, jak również możliwość ubiegania się o dofinansowanie wymaganego 
wkładu własnego przy przygotowaniu wniosków z Europejskiego Funduszu Społecznego.

Dot. zwiedzenia wystaw w Muzeum Regionalnym w Kozienicach przez uczniów – w kwestii  
tej odpowiedzi udzielił Dyrektor Muzeum Regionalnego w Kozienicach Pan Krzysztof  
Reczek, który poinformował m.in. 
Na dzień dzisiejszy nie ma dokładnych danych, jeśli idzie o rok bieżący, ponieważ jeszcze 
rok się nie skończył.
W 2008 roku Muzeum Regionalne w Kozienicach odwiedziło łącznie – 5.834 osoby, 
młodzież szkolna stanowiła w tym  znakomitą większość.
1748 osób uczestniczyło w zajęciach praktyki obrzędowej, nauki wytwarzania form 
ceramicznych, rzeźb ceramicznych.
2907 osób zwiedzało wystawy – indywidualnie. 
Reasumując Dyrektor stwierdził, że są to liczby zadawalające, które dot. frekwencji
w naszym Muzeum.     

Dot. pozyskania środków w ramach Lokalnego Programu Rewitalizacji na dalsze 
inwestycje – Lokalny Program Rewitalizacji jest dokumentem programowym wymaganym 
przy aplikowaniu o fundusze unijne zarówno przez Gminę jak też inne podmioty mogące 
ubiegać się o wsparcie swoich zamierzeń inwestycyjnych. Jest to dokument otwarty, w 
którym zawarte są potrzeby w zakresie rewitalizacji zarówno gminne jak również innych 
zainteresowanych. Przyjęcie dokumentu było poprzedzone konsultacjami społecznymi. 
Pomimo niewielkiego wówczas zainteresowania zostało zgłoszonych i wpisanych kilka 
zamierzeń takich podmiotów jak np. Spółdzielnia Mieszkaniowa, Komenda Powiatowa 
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Policji, Zgromadzenie Sióstr Franciszkanek od Cierpiących. Zapisy te pozwalają 
podmiotom na zakwalifikowanie formalne przy ubieganiu się o dofinansowanie. 
Lokalny Program Rewitalizacji jest dokumentem Programowym wspierającym działania
 w pozyskaniu środków wewnętrznych, a nie stanowi dokumentu budżetowego,  
wymagającego wykonania i sprawozdawczości.

Dot. instalacji wodno-kanalizacyjnych w mieście Radomska- Świerczewskiego z uwagi na 
planowane przebudowy dróg krajowych – projekt techniczny w zakresie wymienionych ulic 
został opracowany przez KGK Sp. z o.o. Wieloletni plan rozwoju sieci wod-kan przewiduje 
realizację  zadań w tym zakresie m.in. z uwagi na planowane zadania w zakresie 
przebudowy dróg krajowych. Za realizację zadań odpowiada KGK Sp. z o.o. 

Czy budynki w technologii drewnianej na ORLIKU wykonane są zamiennie w stosunku do 
projektu – zadanie związane z budową boisk sportowych przy publicznym Gimnazjum Nr 1 
w Kozienicach w ramach programu Moje boisko – ORLIK  zostało wykonane zgodnie
 z projektem technicznym oraz warunkami określonymi w SIWZ opracowaną przez 
Ministerstwo Sportu i Turystyki. W ramach realizacji zadania nie wykonywano robót  
zamiennych.          

Dot. możliwości wyk. oświetlenia  ulicznego przy ul. Chartowej w ramach planowanej 
inwestycji sieci wod-kan – zadanie wod-kan będzie realizowała Kozienicka  Gospodarka 
Komunalna w Kozienicach Sp. z o.o. Budowa oświetlenia ulicznego jest zadaniem własnym 
Gminy i w ramach planowanej inwestycji nie jest możliwe wykonania tego zadania.
Dot. dofinansowania w wys. 30% w ramach PROW „ Małe projekty” – Gmina może 
udzielać dofinansowania na rzecz organizacji pozarządowych na podstawie obowiązującego 
prawa. Jeżeli zostanie złożony wniosek będzie on rozpatrywany zgodnie z obowiązującymi 
przepisami.  

Dot. wycięcia drzew przy ul. Nowy Świat – w miesiącu lipcu złożono wniosek do organu 
wydającego decyzje na wycinkę drzew. Do dnia dzisiejszego organ nie zajął stanowiska 
w przedmiotowej sprawie.  Wniosek zostanie ponowiony w najbliższych dniach. Ponadto 
w ramach przeglądu drzewostanu w roku bieżącym dokonano wycinki dwóch drzew przy 
ulicy Nowy Świat. 
Burmistrz prosił Dyrektora Wydziału, aby w ślad za wnioskiem wykonać telefon,  
wnioskując załatwienie niezwłocznie tej sprawy, jeśli przepisy prawa na to pozwalają, bo to 
jest sprawa związana z bezpieczeństwem.

Dot. budowy miejsc parkingowych przy ulicy Armii Ludowej na wysokości PSP Nr 1 – 
W budżecie na 2009 rok nie zostały zabezpieczone środki finansowe na ten cel, dlatego też 
realizacja wniosku nie jest możliwa. 

Dot. projektu przebudowy  biogazowni – do tej kwestii ustosunkował się Z-ca Burmistrza 
ds. technicznych Pan Igor Czerwiński:
W Polsce jest to nowy ruch, jest pewne zainteresowanie inwestorów, którzy by chcieli takie 
biogazownie lokalizować. Odbyto w tym temacie spotkanie, gdzie jednym z potencjalnych 
miejsc z punktu widzenia teoretycznego do wykorzystania mogą to być okolice Oczyszczalni 
Ścieków, być może tereny Stadniny Koni. Takie przedsięwzięcie wymaga oddalenia od 
miasta jak również zapewnienia substratów w postaci odpadów czy roślin energetycznych. 
Z-ca Burmistrza dodał, że Gminy nie budują i nie są inwestorami – to są komercyjne 
przedsięwzięcia.     
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Dot. zmian w projekcie przebudowy drogi 79 w stosunku do pierwotnego zakresu – 
zarządca drogi nie informował Burmistrza Gminy o jakichkolwiek zmianach w projekcie  
przebudowy drogi nr 79 w m. Ryczywół. Zakres o który pytał Radny jest ujęty w 
dokumentacji technicznej, która jest w posiadaniu Urzędu.  

Ad. 8.

  W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali:

Dyrektor Kozienickiego Centrum Kultury, Rekreacji i Sportu w Kozienicach im. Bogusława 
Klimczuka Pan Marcin Zmitrowicz przedstawił zarys planu działania i filozofii  
funkcjonowania KCKRiS.
Poinformował m.in.:
Na terenie Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 w Kozienicach miały miejsce  dwie 
uroczystości
tj. otwarcie boiska 0RLIK oraz podziękowanie za to co dokonał dla Kozienic Pan Marek 
Łuczyński ( były Dyrektor KCKRiS).
W uroczystości wzięli  udział m.in. Marian Woronin oraz Jacek Wszoła, którzy w swoich 
wystąpieniach  dali świadectwa ogromnego rozwoju Kozienic, jej bazy sportowej w postaci  
pływalni, boisk, lodowiska, stadionu sportowego czyli całego kompleksu sportowego oraz 
umiejętności organizacji imprez sportowych i kulturalnych, o których było głośno na 
Mazowszu i w kraju.  
  Dyrektor dodał, iż jedną z osób dzięki której nastąpił rozwój bazy sportowej 
i organizacyjnej miasta jest Pan Marek Łuczyński ( były dyrektor KCKRiS , mieszkaniec tej  
ziemi), któremu bardzo gorąco podziękował za dzieło jakie dokonał, pozostawiając po sobie 
ogromny potencjał zasobów ludzkich jaki stanowi załoga i pracownicy KCKRIS.
Dlatego też stwierdził, iż jego rolą jest ten potencjał wykorzystać dla dobra naszej 
społeczności kozienickiej i środowiska lokalnego.
Wspomniał o zaspakajaniu potrzeb mieszkańców, potrzebie  współpracy, wspólnych działań 
wszystkich mieszkańców Kozienic, aby KCKRiS mogło się rozwijać, przynosić wszystkim 
chlubę -  KCKRiS jest wizytówką miasta. Ze strony Rady oczekuje twórczej, konstruktywnej 
współpracy w celu realizacji zadań jakie stawiane są KCKRiS. Zwrócił uwagę, aby zadania 
zostały zrealizowane potrzebne jest patrzenie w jednym kierunku oraz widzenie dalszej  
perspektywy, aby wszyscy byli dumni z osiągniętych rezultatów. 
 Jednym z fundamentów realizacji zadań obok finansów jest także panująca życzliwość 
i pozytywne wzajemne nastawienie ludzi za które z góry podziękował.
Przybliżył  wstępnie zarys programu rozwoju KCKRiS m.in.:
- rozwój  turystyki turystyczno-rekreacyjnej, 
- potrzeby mieszkańców w zakresie usług turystyczno-rekreacyjnych związanych ze 
strukturą wiekową mieszkańców,
- organizację imprez sportowych o zasięgu krajowym,
- stworzenie bazy informacyjnej o możliwościach noclegowych i atrakcyjnych, 
turystycznych ziemi kozienickiej,
- działaniach ekologicznych i energooszczędnych na obiektach KCKRiS ,
- możliwościach uzyskiwania zewnętrznych środków finansowych,
- działaniach inwestycyjnych.   

   Po krótkim wystąpieniu j.w. głos zabrali:
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej Wołos 
zaprosił Dyrektora KCKRiS na posiedzenie Komisji.

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Pan Mirosław 
Markiewicz złożył deklarację na szybkie spotkanie Dyrektora KCKRiS z Komisją w celu 
omówienia merytorycznych spraw związanych z funkcjonowaniem KCKRS oraz deklarował 
pełną otwartość  komisji  na wszystkie propozycje, gdzie będą się starać na ile będzie to 
możliwe  pomagać w realizacji zadań jakie powierzył mu Burmistrz Gminy. 

Radny Pan Włodzimierz Kowalski nawiązał do kwestii związanej z niebezpiecznym 
odcinkiem drogi jakim jest  droga w  Janikowie koło stawu. Niezbędnym  warunkiem jest  
przebudowa tej  drogi, tego dokonać może tylko GDDKiA. Takie wnioski płynęły od lat,  
również od społeczności lokalnej. Radny dodał, że my tylko wspieraliśmy, poprawialiśmy
niektóre aspekty bezpieczeństwa. Gmina w tym temacie dużo zrobiła, a zatem poprawiając 
bezpieczeństwa ruchu drogowego  m.in.:
budowa odcinka drogi od wlotu z Kozienic do Kościoła,  dwa przejścia , 1 nowo 
wybudowane przy drodze do Śmietanek i  aktywne przy Kościele, wyprofilowanie dwóch 
wjazdów niebezpiecznych z dróg lokalnych na drogę krajową. 
W roku przyszłym, tak jest zapisane w projekcie budżetu 2010 prawdopodobnie będą 
poprawione wjazdy na drogę krajową   w Janikowie Folwarku. Dzięki wsparciu środków 
zewnętrznych udało się wybudować m.in. obwodnicę dla najbardziej niebezpiecznego 
odcinka drogi między Kozienicami a stawem w Janikowskim ( jest to odcinek o 
największym natężeniu ruchu pieszego i rowerowego). Niezbędnym byłoby również 
dokończenie krótkiego odcinka między terenami na których znajdują się budynki socjalne a 
drogą do Rudy ( ze środków zewnętrznych). 
Na terenach przyległych do drogi będziemy przyjmować w najbliższym czasie plan 
zagospodarowania przestrzennego. Po przyjęciu tego planu zdaniem Radnego trzeba 
pomyśleć o oświetleniu tego terenu. Teren ten przyszłościowo przeznaczony jest pod 
działalność gospodarczą. Czekamy na finalne rozwiązanie tego problemu.  

Radny Pan Andrzej Gogacz zgłosił wniosek pod adresem Burmistrza, aby na przyszłość 
uzgadniać z Radnymi  wcześniej terminy spotkań tych, które  są organizowane w Urzędzie 
Miejskim.
Nawiązał do terminu spotkania, które ma się odbyć w Urzędzie Miejskim w dniu
 30 listopada 2009r. w celu omówienia warunków rozdysponowania nieruchomości  
stanowiących własność Gminy przy ulicy Warszawskiej. 

      
Z-ca Burmistrza ds. Społecznych Pani Małgorzata Bebelska przedstawiła wstępnie 
informację, która zrodziła się w naszych zamysłach od roku czasu, a realizacja około 
miesiąca tj. :
Chcemy w Kozienicach zorganizować wspólne spotkanie wigilijne przy udziale 
mieszkańców, społeczności lokalnej Gminy Kozienice, jak również Gości, którzy będą tego 
dnia w Kozienicach. Spotkanie takie zaplanowania na dzień 18 grudnia 2009r. (piątek)
w godzinach popołudniowych. Powstał Zespół organizacyjny, który działa od kilku tygodni. 
Wspólnie z W-ce Starostą Powiatu Kozienickiego koordynowane są pewne prace, w które 
zaangażowano zarówno jednostki naszej gminy,  powiatu kozienickiego jak również 
organizacje pozarządowe, stowarzyszenia, które przyłączają się do tej inicjatywy – po 
ogłoszeniu informacji w tej sprawie w telewizji kablowej. Planuje się  przedsięwzięcie  
zrealizować na ulicy Legionów w okolicy pływalni( wzdłuż tej ulicy.
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W spotkaniu będą uczestniczyć również szkoły, przedszkola i wszystkie instytucje, które
działają w zakresie kultury jak również takie jednostki, które z własnej inicjatywy chcą się 
pojawić w tym dniu i w tym miejscu. Przygotowywane będą takie stoiska, stanowiska na 
których będą  prezentowane zarówno dorobki tych jednostek jak również serwowane będą 
tego dnia potrawy wigilijne, potraw będzie może kilka, a ilość znacznie większa.
Pani Burmistrz zwróciła uwagę, że takie spotkania zapoczątkował Kraków, później włączyły 
się inne miasta. Jest przygotowany program artystyczny w wykonaniu dzieci i młodzieży 
szkolnej   , chórów szkolnych, dorosłych  - śpiewanie kolęd.
W tym dniu będzie uruchomiono lodowisko, przygotowano ciekawą, świąteczną 
scenografię, pojawią się dzieci i młodzież w strojach, które nawiązują do naszej tradycji.     
  Pani Burmistrz zachęcała wszystkich mieszkańców, aby znaleźli trochę czasu, aby spotkać 
się w przedświątecznej atmosferze.  

   Po czym głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda, który 
przekazał Radnym  harmonogram posiedzeń Komisji w m-cu grudniu br. ustalony podczas 
przerwy sesyjnej  z Przewodniczącymi Komisji branżowych Rady, poświęcony pracom nad 
projektem budżetu 2010. Wstępnie poinformował również o proponowanych terminach 
sesji tj.: 17 i 30 grudnia 2009r. 

 Ad.9.

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
dokonał zamknięcia o godz.  14.45. XXXIX   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ 
w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA
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